
29 984 Spoor: vervoer- en beheerplan

Nr. 177 LIJST VAN VRAGEN EN ANTWOORDEN
Vastgesteld 21 april 2009

De vaste commissie voor Verkeer en Waterstaat1, heeft bij brief van
16 april 2009 (2009Z07298/2009D19053) een aantal vragen voorgelegd aan
de minister van Verkeer en Waterstaat over het persbericht van de
Vakgroep Railinfra van Bouwend Nederland.
De minister heeft deze vragen beantwoord bij brief van 21 april 2009.
Vragen en antwoorden zijn hierna afgedrukt.

De voorzitter van de commissie,
Jager

De griffier van de commissie
Sneep

1 Samenstelling:
Leden: Vendrik (GL), Van der Staaij (SGP),
Snijder-Hazelhoff (VVD), Mastwijk (CDA),
Jager (CDA), voorzitter, Koopmans (CDA),
Gerkens (SP), Van der Ham (D66), Haverkamp
(CDA), Aptroot (VVD), Samsom (PvdA), Boel-
houwer (PvdA), Roefs (PvdA), Jansen (SP),
Cramer (CU), Roemer (SP), Koppejan (CDA),
Vermeij (PvdA), Madlener (PVV), Ten Broeke
(VVD), ondervoorzitter, Ouwehand (PvdD),
Polderman (SP), Tang (PvdA), De Rouwe
(CDA) en Vacature (VVD).
Plv. leden: Halsema (GL), Van der Vlies (SGP),
Boekestijn (VVD), Bilder (CDA), Vacature
(CDA), Atsma (CDA), Van Bommel (SP), Koşer
Kaya (D66), Sterk (CDA), Neppérus (VVD),
Dijsselbloem (PvdA), Jacobi (PvdA), Besselink
(PvdA), Vacature (SP), Anker (CU), Van
Leeuwen (SP), Knops (CDA), Depla (PvdA),
Agema (PVV), Verdonk (Verdonk), Thieme
(PvdD), Lempens (SP), Waalkens (PvdA), Van
Heugten (CDA) en De Krom (VVD).
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1
Hoe groot is het basisbudget voor 2009? Hoeveel daarvan moet nog
worden aanbesteed? Wordt het voor 2009 begrote basisbudget in 2009
volledig besteed voor de beoogde doelen? Hoe verhoudt de stand van het
uitgegeven en nog uit te geven basisbudget zich tot de aangekondigde
versnellingen?

De basisreeks (basisbudget) is de reële productiereeks die nu in het
beheerplan 2009 is opgenomen, plus het maatregelenpakket van € 140
mln zoals genoemd in mijn brief van 9 april 2009 (Kamerstuk 29 984,
nr. 173). Op bladzijde 31 van het beheerplan is een samenvattende tabel
opgenomen van het meerjarig volume voor spooronderhoud. Daaruit
blijkt een totaal volume voor 2009 voor regulier onderhoud inclusief
beheer van € 973 mln (exclusief BTW). ProRail heeft aangegeven alles in
het werk te zullen stellen om die reeks, inclusief de versnelling, te reali-
seren. Die middelen zijn bestemd voor de in het beheerplan opgenomen
doelen.
Via de reguliere kwartaalrapportages word ik geïnformeerd over de voort-
gang van de werkzaamheden, inclusief de versnellingsmaatregelen. Het
eerste kwartaalrapport verwacht ik op korte termijn te ontvangen. ProRail
heeft mij gemeld dat op basis van het eerste kwartaal de totale onderhouds-
prognose voor 2009 in lijn is met de planning zoals opgenomen in het
beheerplan. Verder wil ik u verwijzen naar bijlage 3 bij mijn van brief van
9 april 2009; bij het antwoord op vraag 5 in die bijlage ga ik uitgebreid in
op het volume voor 2009.

2
Zijn er voldoende projecten in 2010 en 2011, die in dekking van de capaci-
teit voorzien, die vanaf 2012 weer hard nodig is om de dan geplande
verdere uitbreiding van het spoorwegnetwerk te kunnen uitvoeren?

Met het versnellingspakket geef ik samen met ProRail de aannemers, in
deze tijd van economische crisis, een reële steun in de rug. Dit pakket is
door een combinatie van regulier onderhoud en programma’s even-
wichtig van samenstelling, en biedt ook de gespecialiseerde sector op
korte termijn meer werk. Afgelopen periode is een flinke inspanning gele-
verd om dit pakket tot stand te brengen. Ik vind het belangrijk om daarbij
op te merken dat dit pakket extra werkzaamheden volgens ProRail kan
worden uitgevoerd met een minimum aan hinder voor de gebruikers op
het spoor.
De werkzaamheden vinden, naast 2009, vooral plaats in 2010 en 2011.
Bovendien is vanaf 2010 al sprake van een stijgend volume aan werk-
zaamheden. Ik lees in de reactie van de Vakgroep Railinfra dat het pakket
uitermate welkom is, maar nog onvoldoende zou zijn de problematiek op
te lossen.
In lijn met mijn brief van 9 april 2009 wil ik niet in de verantwoordelijkheid
van de sector treden. Ik heb aangegeven, dat ik het belangrijk vind dat
ProRail met de sector in gesprek blijft over de werkzaamheden, zodat
eventuele aanvullende mogelijkheden voor versnelling niet onbenut
blijven. Rond de zomer zal ik bezien, op basis van de uitkomsten van de
audit, en rekening houdend met de nog in te vullen taakstellingen, of er
ruimte en reële mogelijkheden zijn om aanvullend te investeren.

3
In hoeverre helpen maatregelen als de renovatie van station Amsterdam
Centraal en de versnelling van de aanleg van fietsenstallingen de spoor-
bouwers die op een heel andere markt opereren?

Zoals bij het antwoord op vraag 2 aangegeven is naar mijn mening sprake
van een evenwichtig pakket maatregelen. Dat pakket is een steun in de
rug voor de aannemers, waaronder de gespecialiseerde spooraannemers.
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